

27th March 2025

Board of Directors Election Results

إعلان بشأن نتائج انتخابات عضوية مجلس الإدارة

To: Bahrain Bourse

السادة / بورصة البحرين

Arab Insurance Group (B.S.C.) would like to announce the list of its Board of Directors elected in its Ordinary General Assembly Meeting held on Wednesday, 26th March 2025 at 11:30 a.m. as follows:

تعلن المجموعة العربية للتأمين (ش.م.ب.) عن قائمة الأعضاء المنتخبين لمجلس إدارتها في اجتماع الجمعية العامة العادية للشركة والمنعقد في يوم الأربعاء الموافق ٢٦ مارس ٢٠٢٥ الساعة الحادية عشرة والنصف صباحاً كالتالي:

Members elected by the shareholders in the Ordinary General Meeting:

الأعضاء المنتخبين من قبل المساهمين في اجتماع الجمعية العامة العادية:

- 1- Mrs. Fetooh Abdulaziz Al Zayani
- 2- Mr. Younis Jamal Alsayed
- 3- Mr. Mohamed Ahmed AlKarbi
- 4- Mr. Saeed Mohammed AlBahhar
- 5- Mr. Ahmed Omar AlKarbi
- 6- Mr. Mansour Shams Alkhoori
- 7- Mr. Abdulla Nooruddin Abdulla

- ١- السيدة فتوح عبدالعزيز الزياني
- ٢- السيد يونس جمال السيد
- ٣- السيد محمد أحمد الكربي
- ٤- السيد سعيد محمد البحار
- ٥- السيد أحمد عمر الكربي
- ٦- السيد منصور شمس الخوري
- ٧- السيد عبدالله نور الدين عبدالله

Members appointed by the major shareholders in accordance with Article 32 of the Company Articles of Association:

الأعضاء المعيّنين من قبل المساهمين الرئيسيين وفقاً للمادة ٣٢ من النظام الأساسي للشركة كالتالي:

- 1- Central Bank of Libya, Libya, represented by Mr. Ashraf Mukhtar Musbah.
- 2- General Pension and Social Security Authority, UAE, represented by Mr. Abdulla Saeed Al Ghefli.

- ١- مصرف ليبيا المركزي، ليبيا، ويمثلها السيد أشرف مختار مصباح.
- ٢- الهيئة العامة للمعاشات والتأمينات الاجتماعية، الإمارات العربية المتحدة، ويمثلها السيد عبدالله سعيد الغفلي.

Name	عبدالرضا عبدالحמיד Abdulredha Abdulhameed	الإسم
Title	رئيس الشؤون القانونية والإلتزام Legal and Compliance Officer	المسمى الوظيفي
 ختم الشركة		 التوقيع